

# THE GUS BUS GAZETTE



THE GUS BUS AT JMU

APRIL 2025

## What's New This Spring

With longer days and the promise of warmer temperatures, The Gus Bus has been busier than ever! Alongside our regular programming, March signaled the start of our Family Engagement Events. These gatherings have been a wonderful opportunity to deepen connections between our families and partners, and we're thrilled that they will continue to be offered throughout the month of April. Through partnerships with incredible organizations like the Blue Ridge Area Food Bank, Vine and Fig, and the Morrison Bruce Center, we've been providing families with fresh produce and knowledge focused on fostering a healthier and more balanced lifestyle.

The end of March also brought about one of our favorite annual traditions: the Lucky Duck Race! This year's 15th edition was held at Massanutten Resort's WaterPark, where we live streamed hundreds of rubber ducks racing to the finish line on Sunday, March 23, to mark the end of the fundraiser! Thanks to our sponsors, donors, and everyone who supported the event, we were able to raise important funds that will help sustain our programming and efforts to provide free educational experiences to the community. The success of this event is a testament to the incredible generosity and spirit of our community. We can't thank you enough for making it possible, and we're already looking forward to next year's race!

Looking ahead, April and May promise even more opportunities to engage and make a difference. This year, we'll be participating in the Great Community Give on April 16, which will help us to raise funds to provide food for students during our free summer day camps. Summer is a critical time when many children face increased food insecurity, and your support during the Great Community Give can make an enormous impact in ensuring they have access to food during the weeks they come to our summer camp. We're also partnering with McDonald's on April 21 for a McSpirit night to spread information about our programs and connect with more families! On May 3, Chick-fil-A is hosting their annual Touch-A-Truck, which will feature many unique vehicles, including The Gus Bus, for students to explore, and it'll be another chance for the community to further support our program. Be on the lookout for more information in the coming weeks about both of these events!

With so much happening, we're incredibly grateful to everyone who has played a part in our journey so far, from attending events, to volunteering time and resources. Your dedication fuels our mission and makes our work possible!

## Staff Update

The Gus Bus is once again, fully staffed! Earlier this year, we welcomed Monique Tshibola as a Program Specialist. She came to us already carrying experience in education, leadership, and working with underserved populations, and she has been doing an amazing job connecting with students and meeting The Gus Bus' standards for quality academic enrichment!



## 2024-2025 Important Dates

**March 31-April 4 - HCPS Spring Break, no Gus Bus programs**

**April 16 - Great Community Give**

**April 21 - McSpirit Night with McDonald's**

**May 3 - Touch-A-Truck at Chick-fil-A**



CONTACT US

540.568.5251 | gusbus@jmu.edu | The Gus Bus | @thegusbusatjmu



# EL GUS BUS GAZETTE

BOLETÍN OFICIAL MENSUAL

EL GUS BUS DE JMU

ABRIL 2025

## Novedades de primavera

Con días más largos y la promesa de temperaturas más cálidas, el Gus Bus ha estado más ocupado que nunca. Además de nuestra programación habitual, marzo marcó el inicio de nuestros Eventos de Participación Familiar. Estas reuniones han sido una maravillosa oportunidad para profundizar las conexiones entre nuestras familias y socios, y estamos encantados de que se seguirán ofreciendo durante todo el mes de abril. A través de asociaciones con organizaciones increíbles como el Blue Ridge Area Food Bank, Vine and Fig y el Morrison Bruce Center, hemos estado proporcionando a las familias productos frescos y conocimientos centrados en fomentar un estilo de vida más sano y equilibrado.

El final de marzo también trajo consigo una de nuestras tradiciones anuales favoritas: ¡la Carrera del Pato de la Suerte! La 15<sup>a</sup> edición de este año se celebró en el parque acuático de Massanutten Resort, donde retransmitimos en directo la carrera de cientos de patos de goma hasta la línea de meta el domingo 23 de marzo, como colofón a la recaudación de fondos. Gracias a nuestros patrocinadores, donantes y a todos los que apoyaron el evento, pudimos recaudar importantes fondos que ayudarán a mantener nuestra programación y nuestros esfuerzos por ofrecer experiencias educativas gratuitas a la comunidad. El éxito de este evento es un testimonio de la increíble generosidad y espíritu de nuestra comunidad. No tenemos palabras para agradecerles que lo hayan hecho posible, ¡y ya estamos deseando que llegue la carrera del año que viene!

De cara al futuro, abril y mayo prometen aún más oportunidades de participar y marcar la diferencia. Este año participaremos en el Great Community Give el 16 de abril, que nos ayudará a recaudar fondos para proporcionar alimentos a los estudiantes durante nuestros campamentos de verano gratuitos. El verano es una época crítica en la que muchos niños se enfrentan a una mayor inseguridad alimentaria, y tu apoyo durante el Great Community Give puede tener un enorme impacto para garantizar que tengan acceso a alimentos durante las semanas que vienen a nuestro campamento de verano. También nos hemos asociado con McDonald's el 21 de abril para una noche McSpirit para difundir información sobre nuestros programas y conectar con más familias. El 3 de mayo, Chick-fil-A será el anfitrión de su Touch-A-Truck anual, que contará con muchos vehículos únicos, incluyendo The Gus Bus, para que los estudiantes exploren, y será otra oportunidad para que la comunidad apoye aún más nuestro programa. ¡Esté atento a más información en las próximas semanas acerca de estos dos eventos!

Con tantas cosas sucediendo, estamos increíblemente agradecidos a todos los que han participado en nuestro viaje hasta ahora, desde la asistencia a eventos hasta el voluntariado de tiempo y recursos. Su dedicación alimenta nuestra misión y hace posible nuestro trabajo.

## Actualización del personal

El Gus Bus vuelve a contar con todo su personal. A principios de este año, dimos la bienvenida a Monique Tshibola como Especialista de Programa. Llegó a nosotros con experiencia en educación, liderazgo y trabajo con poblaciones desfavorecidas, y ha estado haciendo un trabajo increíble conectando con los estudiantes y cumpliendo con los estándares de calidad de enriquecimiento académico de The Gus Bus.



## 2024-2025 Fechas Importantes

**31 de marzo a 4 de abril - vacaciones de primavera de HCPS, no hay programas de Gus Bus**

**16 de abril- Gran recaudación de fondos de Community Give**

**21 de abril - Noche McSpirit con McDonald's**

**3 de mayo - Touch-A-Truck at Chick-fil-A**



CONTACTANOS

540.568.5251 | gusbus@jmu.edu | The Gus Bus | @thegusbusatjmu